
Fazio: Rozpoczęcie od trzech punktów jest bardzo ważne
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Nie mogło być inaczej. Na pierwszej konferencji przedmeczowej Romy w

tegorocznej edycji Ligi Europy, obok trenera, pojawił się Federico Fazio,

znający znakomicie te rozgrywki.

Wygrałeś trzy razy Ligę Europy. Możesz dać kilka wskazówek, jeśli chodzi

o podejście do rozgrywek?

- Dobry wieczór, Liga Europy to bardzo ważne rozgrywki. Wygrałem je trzy razy,

musimy zacząć od jutrzejszego pierwszego meczu i rywalizować w każdym

spotkaniu. Wszystkie mecze są finałami.

Jak się czujesz fizycznie? Jesteś zadowolony ze swojego pierwszego okresu

w Romie?

- Czuję się bardzo dobrze. Dobrze trenuję. Mogę powiedzieć, że czuję się dobrze w

Romie, zespół jest konkurencyjny, koledzy są bardzo dostępni. Próbuję mówić po

włosku [śmiech - dod.red.].

Patrząc z boku, Roma traci dużo w fazie gry obronnej. Powody?

- To nie tylko kwestia defensywy. Muszą pracować wszystkie formacje. Gra

jedenastu graczu, musimy pracować jak zespół. Rozpoczęcie tych rozgrywek od

trzech punktów jest bardzo ważne.

O co prosi was trener?

- Najważniejszą rzeczą jest to, że wygranie rozgrywek daje bezpośredni awans do

Ligi Mistrzów. Musimy wygrać. 

Znasz Viktorię Pilzno?

- Te rozgrywki są bardzo ważne dla tego zespołu. Ten mecz jest bardzo ważny,

rywalizacja z Romą da im wiele motywacji. My musimy od razu narzucić swoją grę,

aby zdobyć trzy punkty. 
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